
Protokoll i Djurgårdens Idrottsförening vid 
sammanträde med Överstyrelsen och fot
bollssektionens styrelse på Stadion 
den 13/9/55.

Närvarande: från ÖS Å. Dunér, G. Rinman, K.E. Nord
lund, I. Norén, H. Lövdahl, S. Ecker
brant, K. Liliequist;
från fotbollsstyrelsen S. Bergh, G. Lund
qvist, A. Malmgren, W. Lyberg.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av Åke Dunér, som hälsade de närvarande väl

komna,
§ 2.

Under en längre diskussion ventilerades diverse orsaker till och 
synpunkter på varför representationslaget tappat ansiktet och inte 
längre besatt någon s.k. guldform. Som ett önskemål från ÖS framhöll 
Dunér att som huvudansvariga män för A-laget, dess uttagning etc. borde 
utses Sigge Bergh och Birger Sandberg. Härtill replikerade Bergh att 
en förutsättning härför vore att de två nämnda måste följa spelarna i 
träning m.m., vartill han förmodade att tid ej fanns. För övrigt gjordes 
den nuvarande laguttagningen inte utan att ansvarigt folk från sektions
styrelsen kontaktades av tränaren Kjell Cronqvist och lagledaren Lasse 
Lindgren, vilka två handhade nomineringen. Att för dagen göra en änd
ring härutinnan ville sektionsstyrelsen inte rekommendera.

§ 3.
Frågan om en efterträdare till nuvarande lagledaren, när dennes 

uppdrag upphör vid höstsäsongens slut, diskuterades och olika namnför
slag fördes fram. Personlig kontakt skulle upptas med några av de 
nämnda. Att representera ÖS i en sådan diskussion utsågs Dunér, Nord
lund och Liliequist tillsammans med hela sektionsstyrelsen.

§ d/
Meddelade Lyberg att underhanlingar alltjämt fördes med öster

rikiska fotbollförbundet om en tränare. Diskuterades olika åtgärder 
för att påskynda underhandlingarna och att även kontakta andra parter, 
varvid även en engelsk tränare eller (med instämmande från kassör Malm
gren) skotsk sådan kunde ifrågakomma. Uppdrogs åt Lyberg att effekti
visera underhandlingarna.

5. 
Redogjorde Lundqvist för kommande laguppställning för A-laget, 

i en träningsmatch mot IFK, för diverse detaljer inför söndagens all
svenska match i Degerfors och matchen i Europacupen påföljande tisdag 
mot det polska laget Vardia. I anslutning till den senare matchen ut
talades önskemål om en press-information-lunch.

§ 6.
Diskuterades bandysektionens anslagsäskande och i vad mån fotboll

sektionen kunde effektuera detta. Då bandyns förslag inte syntes bygga 
på stort mer än senaste säsongens spelare, ansågs omkostnaderna kunna 
beskäras högst väsentligt. De närvarande fotbollsrepresentanterna för
klarade sig beredda tillstyrka ett anslag på max. kr. 6.000:- till 
bandysektionen.

§ 7.
Dunér inledde en debatt om önskvärdheten av att en fond byggdes 

upp som skydd i händelse av orostider och rekommenderade att som grund 
i en dylik fond försöka åstadkomma premieobligationer till ett värde 
av kr. 200.000:- Som en väg att nå därhän diskuterades att fotbolls- 
sektionen skulle avsätta en viss procentsumma på varje hemmamatch. 
Sammanträdet enade sig vid att sektionen skulle avsätta kr. 1.000:- 
pr hemmamatch (allsvensk eller annan större match) från och med höstsä
songen 1955.
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§ 8.
Sigge Bergh redogjorde för hur en kontraktsanställning av 

spelare i enlighet med ett av Serieföreningen gjort förslag skulle 
verka. Trots olika meningar om fördelen resp. nackdelar med kon
traktsspelare uttalade sig sammanträdet för att låta sektionsstyrel
sen anmäla Djurgårdens positiva inställning till det gjorda förslaget.

§ 9.
Sedan sammanträdet ajournerat sig någon timme i väntan på 

att nå kontakt med en av diskuterade kandidaterna för lagledar
skapet och denne kandidat infunnit sig, upptogs en ny diskussion 
om lagledningen inför kommande spelår. Något besked om hur veder
börande ställde sig till ett ev. erbjudande stod för dagen ej att få, 
enär vissa civila arbetsuppgifter ännu ej var så fastställda, att 
han kunde garantera sig få den behövliga tiden för lagledarsysslan. 
Sedan även frågan om en tränare av svensk härkomst och bosatt i 
Stockholm grundligt ventilerats, tackade Sigge Bergh för visat in
tresse för fotbollens problem.

§ 10.
Åke Dunér framförde Överstyrelsens förhoppningar om nya friska 

vindar i fotbollsseglen och avslutade därmed sammanträdet.

Justeras:


